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Varování před ČERNÝM MÁGEM pro všechny naše čtenáře v
Československu a v zahraničí

tadesco.news/p/varovani-pred-cernym-magem-pro-vsechny

…..děkuji všem, kteří mně napsali maily s prosbou o zveřejnění a varování před určitým mágem a
sektářem, i když tak na první pohled nevypadá. Ano, jsme znovu u problému symboliky a sladkých slibů
podobných ALLATŘE.

Na vaše četná upozornění a dotazy jsem se rozhodl napsat tento článek, abych ochránil druhé před tímto
nebezpečím a starostmi, které si následně způsobí. Jak neustále tvrdím, je lepší problémům předcházet,
než problémy řešit. Je lepší nemocem předcházet, než nemoci léčit.

Nejen v pohádkách, ale také v běžném životě nás rodiče varovali a učili větu: Když ptáčka chytají, pěkně
mu zpívají. V dnešní době, jak jste sami zjistili, platí více než kdy v minulosti….

***** **** ***** ****

https://www.tadesco.news/p/varovani-pred-cernym-magem-pro-vsechny
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Nikomu nechci vyčítat, že nezná symboliku. Snažil jsem se ji kdysi dostat mezi lidi pomocí přednášek a
vysvětlit, jak vlastně funguje a jaký má pro zasvěcené lidi smysl. Ano, symbolika hovoří, někdy křičí a
dokonce i někdy řve. Veškeré symboly a piktogramy mají určitý smysl, poslání a energeticky působí na
své okolí. Jo, to Vás vážení čtenáři tadesca ve škole záměrně neučili.

Musí být totiž pro normální lidi skrytá, působivá a někdy brutálně nebezpečná. Každému se může stát,
pokud symboliku nezná, že si koupí pro sebe nebo pro dítě nějakou část oděvu, kde jsou znázorněny
určité symboly. Jakékoliv. Může to být i obyčejná hlava kostlivce, či smrtka s kosou a jiné ďábelské výjevy
(v dnešní době obzvláště oblíbené), popřípadě pár nějakých čar seskupených do určitého tvaru – určitá
anténa. Antény jsou i čárové kódy. Psali jsme o nich v minulosti. Pamatujte! Stejné rezonuje na stejném.

„No a co“, si možná řeknete. „Však to na mě nemá žádný vliv a mně se to líbí běhat po okolí s různými
kostlivci či ďábelskými výjevy.“ S těmi se roztrhl v posledních zhruba osmi letech obrovský pytel. Pytel je
v dnešní době slabé slovo. Proti gustu žádný dišputát, jak by řekl dobrý voják Švejk, ale tak tomu není.

Všechny zobrazované destruktivní piktogramy či zjevení na oblečení tahají z lidí energii. Mohou to být
dokonce i obrazy, které si někde koupíte a přinesete domů. V podstatě jsou to prostorové zářiče, které z
Vás sají energii a potřebnou sílu pro život, chcete-li vitální energii. Podívejte se kolem sebe, jak jsou lidé
unaveni, sotva vstanou z postele. Někteří by mohli hned zase jít spát. O psychických problémech zde ani
nebudu psát.

Naprostá většina lidí neví, jak nebezpečné mohou pro ně být „neškodné malůvky“ kdekoliv. Všechny byly
vyrobeny s určitým záměrem. Energii, kterou z lidí vysávají zdarma pro určité entity, jste si dokonce ještě
zaplatili a necháte se za to postupně a pomalu eliminovat.

Vše se dá změřit jednak přístroji, kineziologickým testem, kvantovými přístroji za tímto účelem
vyrobenými. Jsou lidé, kteří vidí zmíněné energie jako záblesky určitého spektra barev bez přístrojů. Jsou
prostě obdařeni od přírody. Nebo vidí aury.

Jsou mezi námi lidé, kteří vidí i „příšery“ na jejich zádech či na temeni hlavy nebo zadní části krku. Já
tomu říkám batohy. Ano, lidé nosí na sobě batohy – entity, o kterých vůbec neví a sají z nich energii. Jsou
přitahovány právě výše zmíněnými piktogramy.
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A nyní si představte, že mezi námi se nacházejí jedinci, kteří danou matérii znají, je jim vlastní a pomocí
ní vysávají lidi. Jsou to lidští upíři. Dělí se do tří kategorií.

Jsou buď nástrojem některých entit a vysávají druhé nevědomě právě pro danou entitu.

Další možnost, máme mezi námi bytosti, které vše dělají vědomě, někomu se třeba upsali. Víte komu…..

Další kategorií jsou různé druhy zasvěcení a rituály, které nebyly lidem vysvětleny a při zasvěcení se
stávají prodlouženou rukou neznámé entity. Tato entita má možnost sát energii přes zasvěcené jedince,
kteří pracují s druhými lidmi.

Uvedeme příklad. Jedná se třeba o vysoce nebezpečné konstelace, dále Reiki (Rei – znamená
„univerzální všepronikající“ / Ki – znamená „životní energie“). Je ještě celá řada nebezpečných metod,
které se tváří nevinně, ale jsou vinné. Jako příklad a úvod si myslím stačí. Nebudeme rozebírat dále.
Pojďme nyní na jádro věci. Jádro pudla, jak se u Vás s oblibou říká.

***** ****

Dostal jsem celou řadu mailové korespondence od Vás s určitým dotazem na jednoho léčitele či mága,
který působí na Slovensku v Košicích. No jo, zase Košice, podobný případ jako PETER INSIDER,
kterého jsme také odhalili, že se nenachází v Austrálii, ale v Evropě.
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Jmenuje se MÁRIO KUČERA. Mário Mág má akční rádius jeho klientů, jak jsem zjistil z jeho stránek a
korespondence od Vás, po celém Československu i v zahraničí. Hlavně na Kanárských ostrovech.
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Hned po prvních dotazech, které jste mi zaslali vy, čtenáři tadesca, jsem si prohlédl jeho stránky. V prvé
řadě jsem se podíval na jeho logo, na kterém rezonuje. Ano REZONUJE. Rezonance je podstata všech
věcí, prosím pamatujte si to. Děkuji.

Na první pohled mne píchlo přímo do očí. Nevím, kdo mu logo sestavoval či navrhoval, v podstatě je to
jedno, ale na první pohled jsou na něm vidět vysoce destruktivní znaky a symboly vyjádřené několikrát ve
dvojité dualitě. Okamžitě bylo vidět bez dlouhého pozorování slovo SATAN.

Já osobně, kdybych sám narazil na tyhle stránky, ihned odcházím a neztrácím čas čtením či
posloucháním jeho projevu. Ale kvůli čtenářům tadesco.org jsem to udělal a potřebný čas tomu věnoval.
Byl jsem Vámi o to požádán. A nyní posuďte sami při pohledu na logo.

Na první pohled vidíte znaky do očí bijící!!!!! !!!!

Jen pro zopakování. Nezapomeňte, že obraz hovoří k Vám, a proto je vlevo vpravo a vpravo vlevo.

Základna obrazu je půlměsíc, nedotažený kruh, ve kterém je celý piktogram umístěn, druhý půlměsíc se
nachází vlevo nahoře.

https://substackcdn.com/image/fetch/f_auto,q_auto:good,fl_progressive:steep/https%3A%2F%2Fsubstack-post-media.s3.amazonaws.com%2Fpublic%2Fimages%2F7f8bf6d3-8ad3-4aef-84a9-7e03d71b2472_270x267.webp
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Dvě pěticípé hvězdy v sobě pootočené o pár stupňů se nachází vpravo nahoře oproti malému půlměsíci.
Stojí oproti základně velkého půlměsíce na špici a také oproti základně (kružítka) trojúhelníku také na
špici. Opět dvakrát.

Další znak je kružítko v jehož horním trojúhelníku je oko – je to kruh, ve kterém je písmeno R a další oko
v horní části pyramidy.

Dvě šipky, jakoby háček na písmenu S opět poukazují na dvojitou dualitu! Co se týče písmena S, které je
na vrcholku obrázku pod háčky, je v symbolech označení bratrství hada, čili černých mágů. Proč asi měli
jednotky v německé říši označení SS?

No a poslední znak v levé části patky kružítka se nachází znak G, znak pro genocidu lidstva a další znak
zednářů a černých mágů.

Při prvním pohledu je ve spodním nadpisu vidět slovo ARTŠAMAG. Připomíná Vám něco AAA, které
píchá do oka? AAA je v podstatě z numerologie 666.

Každá ze dvou šipek nahoře nad písmenem S znamenají symbol pro ženu. Jsou oddělené bratrstvím
hada (písmeno S) od spodní šipky, které je ve tvaru písmena A znamenajícího symbol muže.

Bez jakéhokoliv přemýšlení vidíte okamžitě dvě slova, na které neustále znaky v obrázku díky dvojité
dualitě narážejí a to je jako první slovo SATAN a druhé slovo ART-SA-MAG, význam buď ART nebo
DRUH, SA zkratka pro SATAN a MAG je snad každému jasné. Viděl jsem na první pohled >>>>>DRUH-
SATANSKÉHO-MÁGA<<<< chcete-li jinak ve zkratce: >>>>>ART-SATAN-MAG<<<<

Pro dovysvětlení, písmeno „n“, poslední písmeno ze slova satan najdete po otočení celého obrazu o
180°a nachází se vlevo nahoře. Jinak také znázorňuje písmeno M.

Na zednářské symboly se můžete podívat zde: ODKAZ

Opakuji, nevím kdo vedl ruku tohoto tvůrce symbolu, ale asi to byli ti ELOHIM či ANUNAKI, kteří v této
tvorbě skutečně vynikali. Nebo mu vedli ruku. V jednom jeho videu se dokonce odvolává na ELOHIM,
kteří mu vše dodali a údajně zasvětili mu prý dokonce jeho „svatyni“, ze které kouká mnoho satanských
symbolů. Takže satanskou svatyni.

Anunaki popřípadě Elohim a Nefilim můžete prostudovat v knize od Ivo Wiesnera, která má velmi trefný
název: Do ráje projdeš peklem.

Mimo jiné se zde píše následující: Elohim představovali nejvyšší elitu Annunaků. Genetickým spojením s
touto rasou se Elohim snažili vytvořit fyzicky odolnou otrockou rasu, která by měla dostatečný fyzický
odstup od nich samých a převzala by veškeré těžké práce.

No príma, napovídá Vám to něco????

Nesmíte samozřejmě číst různými „ŠAMANY“ upravené skutečnosti o této rase. I když se na jednu stranu
snažili lidem pomoci, na stranu druhou o to více ubližovali. Nedělá náhodou něco podobného
farmamafie? Vytvoříme problém a pustíme mezi lidi, pak najdeme zdánlivé řešení a ještě budete děkovat.

https://href.li/?https://www.google.com/search?sca_esv=047f670930a35b4a&q=zedn%C3%A1%C5%99sk%C3%A9+symboly&tbm=isch&source=lnms&sa=X&ved=2ahUKEwjksMSS3bSEAxXI9wIHHZ9pAAcQ0pQJegQIChAB#imgrc=pPkWJ7v83MPU4M
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Nechci rozebírat nebo se nedobereme konce.

A nyní k videu, které jsem jen z malé části zhlédl. Ale ten začátek, tak to byla síla v prvních větách.
Nechápu, jak tohle nemohli lidé neslyšet a nezvonily u nich všechny zvony a alarmující signály na
poplach.

Video najdete zde: ODKAZ

Jeho první slova jsou: Jsem nositelem prány univerza. To jsou všichni lidé na planetě Zemi. To jen tak
mimochodem.

Pak po kratičké přestávce pokračoval. Dobrý den, jsem MÁRIO KUČERA, nazývaný ARTŠAMAG. JSEM
NOSITELEM SVĚTLA a lásky prány univerza.

Ovšem ta třetí věta musela být tou největší ránou do hlavy, jakou jste kdy dostali.

Nejpozději po třetí větě bych okamžitě video zablokoval, zavřel a nikdy se k němu nevracel. Zde se sám
odhalil, práskl to na sebe a ukázal komu slouží. Víte, kdo je nositelem světla? Je to sám LUCIFER,
popřípadě jeho sluhové.

Kdo je nositelem světla se můžete podívat na následujícím odkazu. Zapněte si český překlad.
Brrrr. ODKAZ

Ex-Illuminát John Todd odhaluje > Čarodějnictví v lóžích / Lucifer nosič světla.

Jen ze zvědavosti jsem se podíval o kousek dále na ARTŠAMÁGOVO video a nenechal na sebe působit
energii, kterou skutečně na lidi ve videu zasílá. Podívejte se na jeho ruce. Znamená to něco jiného, než
byste si mohli myslet. Vytvoří jim závoj a mlhu před očima, aby neviděli pravdu a stali se jeho oběťmi na
vysávání energie a nejen té. Skvělé. To stejné dělá buď osobně při otevírání čaker anebo na dálku.

Sám si položí otázku, proč jsme tu. Je to v minutě 1:28. Jak sám říká, jedině on ví, proč jsme tu. Aha a
nikdo jiný? Vím, že indigová dívenka o tom mluvila. To, co on říká o frekvencích, je naprostá blbost.

Frekvenci bytí si zvyšuje každá lidská bytost, která chodí po trávě bosa a objímá stromy. To je podstata
dorovnání své chybějící energii, kterou má každý člověk, když se narodí, ale postupně je mu odebírána.
Tohle vás nabije.

Dále vykládá, že jsou duše, které se nedostanou tam, kam patří. Pokud si člověk nenechá očipováním
ukrást duši, tak se tam dostanou všechny až na sebevrahy, ti si musejí zde „odpykat nějakou dobu“
přemlouvání dalších 10 sebevrahů, aby to nedělali. Pak zase odejdou tam, kam patří. Rozbor jsem dělal
před mnoha lety.

Dále vykládá, že lidé, kteří mají zablokovanou 2. a 3. a 4. čakru, tak neví, kam má jít a nemohou odejít
tam, kam patří. Prosím Vás, vážení čtenáři tadesca, když člověk „odejde do jiné dimenze, tak v moment
odchodu světélka Hot Spot (smrt), které se nachází v srdci, se uskuteční RESET celého těla a bytí, a vše

https://yandex.ru/video/preview/10032582433196408837?rdrnd=65776
https://www.youtube.com/watch?v=23K-xOtrmzQ
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se zapíše do morfických polí a neexistuje, že by tam tělo neodešlo. Zde jsem málem spadl ze židle, jak
mně vibrovaly uši jako u vrtulníku a uletěl bych do vesmíru. To se fakt nedá poslouchat, a také zde jsem
skončil.

Byla mně jasná jedna věc. Vytvoří lidem problém a pak si ho řeší. Vše dělají přes kopírák.

Lidem, kteří ho následují, se zprvu uleví, ale potom u nich začínají problémy. Vysává a ovládá je na dálku
buď přes MF pole nebo skrze předměty a obrazy, které si u něho koupí. Kdyby tomu tak nebylo, nepsali
byste mně pomalu romány mailem. Vzhledem k tomu, že jste asi sami zjistili, o koho se jedná a bojíte se
ho, prosili jste mě, abych v žádném případě nejmenoval a nezveřejňoval Vaše jména či maily. Je to
samozřejmostí, že nic z Vašich mailů nezveřejňuji. Muselo by tam být výrazné povolení a odsouhlasení
textu, který bych dotyčným předem poslal.

Ti, kteří mně napsali maily, měli všechno v jednom společné. Něco jim pomohl z těla odstranit a cítili se
dobře, postupně se ale mnoho věcí zhoršovalo a nevěděli, co se děje a museli o pomoc žádat někde
jinde. Netýkalo se to jenom fyzické stránky jejich těla, ale také hmotného majetku.

Umí působit na člověka manipulativními technikami tak, že si nejdříve získá jejich důvěru nejen svojí
ochotou, ale i tím, že lidé cítí jeho působení přímo na těle. Potom po získání důvěry jim vysvětlí, že
peníze pro něj nic neznamenají a že už hmota jako taková ho vůbec nezajímá. Dále působí na soucit lidí
tím, že jim svěří to, jaké utrpení musel překonat, než se dostal až ke svému daru z nebes, a že jenom on
je schopen vám pomoci, zastraší vás děním ve světě, nebo přenosem spike proteinů a grafenu, které
dokáže údajně jen on sundat. Znejistí vás tak, že si nebudete jisti nejen svým partnerským vztahem,
pokud nějaký máte, ale ani sami sebou.

Pak vás na závěr obdaruje něčím nepotřebným, což vám vysvětlí jako nezbytnost, aby jste vy mohli
obdarovat jeho. To, že jste ho již obdarovali svojí energií, na to přijdete až později, kdy vaše tělo pocítí
opět prvotní problém, se kterým jste k němu původně přišli, protože on vám uleví jen na chvilku, aby jste
se k němu mohli stále vracet a postupně vám začnou potíže přibývat.

Na závěr bych rád všem hromadně poradil, jak takové věci z velké části eliminovat.

Pokud máte od tohoto MÁGA jakékoliv předměty, obrazy či nějaké přívěsky, tak je prosím eliminujte
následujícím způsobem.

Malé předměty vezměte a podobně jako s rozbitým zrcadlem, zajděte k řece, postavte se na most proti
proudu řeky – čelem – a hoďte předmět za sebe, aby ho voda odnesla od Vás. Pak odejděte. Rozhodně
se nesmíte při odchodu otočit, i když Vás to bude hodně lákat. Přes onen most nesmíte přejít dalších 24
hodin od vhození předmětu. Psali jsme o tom v minulosti na našem webu.

Co se týče velkých či menších obrazů, zde bude menší problém, nechci to zde uveřejňovat. V těchto
případech se na mě prosím obraťte mailem. Uveďte vhodný předmět, ať hned vím, o co se jedná. Rád
poradím, je to ale složitější.

Prosím Vás všechny čtenáře tadesca už po několikáté. Nechoďte k žádným šamanům a mágům, protože
málokdo je umí odhalit a najít tu správnou cestu.
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Podívejte se do minulosti na různé šamany, kteří jsou také trestně stíháni. Třeba ti, kteří u toho ještě
využívali takzvané odháčkování, které Vám jen tak čistě náhodou objeví. Bude Vám tvrdit, že máte v
sobě od nějakého muže špatnou energii a že to nejde nijak jinak udělat (odvod té destruktivní energie),
než tak, že jak jste k ní přišli, tak se musí také odvést a musíte se sním pak několikráte v posteli vyspat,
aby Vás takzvaně „odháčkoval“.

Při tomto rituálu Vám může mág právě do těla zasadit ten největší problém a bude Vás už donekonečna
vysávat. To jsou satanistické rituály, už jsme také o nich psali.

Chci zde zdůraznit, že nikdo z Vás mně o tomto zmíněném rituálu nepsal. Možná jste se styděli či
nechtěli o tom psát. Chápu Vás. Asi tyhle praktiky nedělá, ale to bych se skutečně hodně divil.

Vím, že jsem Vám tímto otevřel oči, zaslepeným odstranil jeho mlhu a je nutné se bránit. Nikdy k nim
nechodit. Problémy, se kterými za těmito mágy jdete, jsou maličké oproti tomu, co se může za pár měsíců
či roků z toho vyklubat. Prvně pomáhá, ale za jakou následnou cenu. Tak jste mi o tom sami psali.

Děkujeme za přečtení a věříme, že Vám článek pomohl otevřít oči.

Napsal tm
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